

塑料干燥机

产品名称	塑料干燥机
公司名称	东莞冠盈科技自动化设备有限公司
价格	1000.00/台
规格参数	
公司地址	广东省惠州市博罗石湾镇湾湖西路
联系电话	86-7526909308 13712743618

产品详情

多段式蜂巢转轮除湿干燥机是利用大面积含有固定吸收剂的转轮对空气进行除湿，它可提供露点低于-40~-65 的干燥空气，良好的密封条件和转轮的循环支转保证塑料最终含水平率降至0.02%以下。并且，风量从80-1000m³/hr的多款机型可适合不同的干燥能力。

特点：

专利蜂巢转轮结构设计；

采用PID温度控制系统，可显示再生温度和低露点回风温度；

有马达逆向和过载保护功能；

24小时定时自动开机功能；

延时三分钟开机功能；

有超温警报及故障停机并显示功能；

外型粉体烤漆，美观又大方；

设计安全，方便清洁；进入门和可移动锥底灵活设计，让搅拌器可以从顶部或底部移开，清料方便面，故障低，维修方便；

控制原件采用欧姆龙、西门子等名厂产品。

Multi section type honeycomb dehumidifying dryer is the use of large area containing a fixed absorbers for air dehumidification runner, it may provide the dew point lower than -40 ~-65 dry air, good sealing conditions and runner circulating turn ensure plastic final water level rate dropped to below 0.02%. Also, air from the 80-1000m³/hr variety of models can be suitable for different drying capacity.

Characteristic.

Patent honeycomb structure design;

PID temperature control system, can display the regeneration temperature and low dew point return air temperature;

motor reverse and overload protection function;

In 24 hours the timing automatic starting function;

delay three minutes starting function;

over-temperature alarm and fault shutdown and display function;

exterior powder paint, beautiful and generous;

design safety, convenient cleaning; into the door and a movable conical flexible design, let the stirrer can be removed from the top or bottom, discharging instant noodles, low failure rate, convenient repair;

original control using OMRON, Siemens and other plant products.